
Agent Santona: Miał wiele ofert

News - ASRoma.pl

Claudio Vigorelli, agent Santona i Zaniolo, udzielił wywiadu dla 

tuttomercatoweb.com, odpowiadając na pytania dotyczące swoich

podopiecznych. Santon znajdował się do ostatnich chwil w centrum plotek

transferowych, z kolei Zaniolo przechodzi rehabilitację po zerwaniu

więzadeł.

Dlaczego Santon nie poszedł do Spezii?

- Davide miał wiele ofert, nie tylko ze Spezii. Jednak pomyślał o zmierzeniu się z

transferem po zakończeniu sezonu. Chce zakończyć sezon z Romą, potem

zobaczymy. 

Kiedy na boisko wróci Zaniolo?

- Będziemy oceniać tydzień po tygodniu postępu, które robi. Na koniec lutego

dojdzie do pierwszej oceny. Wszyscy życzą by wrócił wkrótce na boisko, ale trzeba

wszystko robić bez pośpiechu.

Z myślą o Euro?

- To byłoby spełnienie marzeń.

Santona łączono w trakcie mercato przede wszystkim z Sampdorią i Spezią. Ten

ostatni klub miał odrzucić w ostatnim dniu mercato.
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